海内外科研学术人才引进视频(招聘)洽谈会 主办方简介及证件

China Science Talent Network Introduction and Credentials

网站简介 Website Introduction 中国科学人才网(www.sciencehr.net)由北京南方国际人力资源顾问有限公司全权负责。成立于 2002 年,国家备案号(京 ICP 备 12004679号-1 京公网安备 110114000656号),最早专注于青年拔尖人才、青年科学家,青年长江学者,青年干人等海内外高层次人才及专业骨干教师为主体的招聘网络平台。

China Science Talent Network (www.sciencehr.net) is solely responsible for Beijing South International Human Resources

Consulting Co., Ltd. Established in 2002, the national record number (Beijing ICP No. 12004679-1 Beijing Public Network Security No. 110114000656), the earliest focus on young top talents, young scientists, young Yangtze River scholars, young thousands of high-level talents and professions at home and abroad A recruitment network platform for key teachers. 中国科学人才网是国内首家为博士、博士后、海归等高端人才提供就业信息的网络服务平台;是国内最早为 985/211 等高校及企事业单位招

中国科学人才网是国内首家为博士、博士后、海归等高端人才提供就业信息的网络服务平台;是国内最早为985/211等高校及企事业单位招聘教授、学科带头、海内外高层次人才的信息服务平台;历经十一年的专注,受到求职者和人力资源部门青睐和高度赞誉,成为中国高层次人才网络招聘的第一品牌。

China Science Talent Network is the first online service platform in China that provides employment information for high-end talents such as doctors, post-doctors, and overseas returnees; it is the first in China to recruit professors, subject leaders, and high-level talents at home and abroad for universities and enterprises such as 985/211 Information service platform: After 11 years of focus, it has been favored and highly praised by job seekers and human resources departments, and has become China's first brand of high-level talent online recruitment.

竞争优势 Competitive advantages

品牌价值 Brand value

2015年初应邀参加中国中央电视台 CCTV《品牌力量》大型活动; 2016年英国物理学会战略合作伙伴;

In early 2015, he was invited to participate in the large-scale activities of CCTV CCTV brand power in China; and the strategic partner of the British Physics Society in 2016.

2017年启动高层次人才(海外)现场招聘会;2017年应邀出席中央电视台《对话星品牌》现场发布会;

In 2017, the high-level talent (Overseas) job fairs were launched in 2017; in 2017, they were invited to attend the press conference of "dialogue star brand".

国家部委 State ministries and commissions

2017年11月被工信部、教育部委授予中国科学人才网"年度科研学术人才招聘行业最具发展潜力奖"。

In November 2017, it was awarded the "Annual Scientific Research and Academic Talent Recruitment Industry Most Development Potential Award"

by the Ministry of Industry and Information Technology and the Ministry of Education.

2019 年被《经济》杂志社授予"年度互联网+品牌创新奖"

Awarded "Internet + Brand Innovation Award of the Year" by "Economy" magazine in 2020

2020 年被中国电商商务协会授予 "年度科研学术人才招聘品牌价值奖"

In 2020, it was awarded the "Annual Scientific Research and Academic Talent Recruitment Brand Value Award" by the China E-commerce Business Association

客户层次 Customer level

985/211 高校:香港理工大学 北京理工大学 北京体育大学 中国科学技术大学 安徽大学 新疆大学 内蒙古大学 东北师范大学 四川农业大学 中国矿业大学 西北农林大学 西藏大学等等。中科院系统:86%是我们的合作伙伴。

985/211 colleges and Universities: Hong Kong Polytech University, Beijing Institute of Technology, Beijing Sport University, Beijing Sport University, Beijing Sport University China University of Mining and Technology northwest agriculture and Forestry University University of Tibet and so on. CAS system: 86% is our partner.

流量排名 Flow rankings

专门服务招聘博士及以上专业人才网站,我们排名第一。

We are the number one website specializing in recruiting doctors and professionals.

欢迎在全球第三方权威平台(https://www.alexa.com/siteinfo/sciencehr.net)查询所有网站排名情况。

Welcome to query the ranking of all websites on the global third party authority platform (https://www.alexa.com/siteinfo/sciencehr.net).

特殊渠道 Special channel

国内: 985、211 高校就业联盟、手机版移动客户端、微信、微博、50 个 QQ 博士交流群

China: 985, 211 college employment Union, mobile version of mobile client, WeChat, micro-blog, 50 QQ Ph. D.

国外:《世界物理》杂志、英国物理学会(IOP)

Foreign: World Physics, British Physical Society (IOP)

官方:欧洲、北美洲、大洋洲、亚洲等160多家驻外使馆和总领馆教育处

Official: more than 160 embassies and consulate general education offices in Europe, North America, Oceania and Asia.

社团:美国高校为主的140余家,中国留学生/学者联谊会、校友会等社团组织

Societies: more than 140 universities in the United States, Chinese students / scholars associations, alumni associations and other associations.

编号:No.1 01591088



统一社会信用代码 911101056828796990

称 北京南方国际人力资源顾问有限公司

型 有限责任公司(自然人投资或控股)

所 北京市朝阳区工人体育场北路4号16号楼401室

法定代表人 梅志霞

注册资本 50万元

成立日期 2008年11月26日

业期限 2008年11月26日至 2028年11月25日

经 营 范 围 人力资源咨询;企业管理;酒店管理;家庭服务;劳务派遣。 (権法须经批准的项目,经相关部门批准后依批准的内容开展



提示:每年1月1日至6月30日通过企业信用信息公示系统 报送上一年度年度报告并公示。

联系方式:

中国科学人才网 (南方国际)

www.sciencehr.net

固定电话: 010-56225611

技术支持: 17701127376

